

## Call for Tenders RFQ\_488

\*

### **Call for Tenders for Contractor for supporting the assessment of the role of green bonds in EECCA countries**

#### **Summary**

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders for sourcing an international consultant to support the assessment of the role that bonds markets in the countries of Eastern Europe, Caucasus and Central Asia (EECCA) can realistically play in financing long-term green infrastructure investments. In particular, the analysis will focus on:

- identifying barriers to and opportunities for introducing green bonds in the local capital markets in the selected EECCA countries, and
- identifying the role governments could play to support the development of the green bonds market in the region with the objective to unlock additional resources of finance for green investment.

The project will aim to engage governments and financial regulators in a policy dialogue on needed legal and regulatory reforms that can help launch a green bonds market. The project will also aim to raise awareness across different stakeholders of the opportunities that green and sustainability bonds provide as an alternative source of long-term green financing.

**The deadline date for the receipt of Tenders is Tuesday 20 October 2020, 2pm (Paris time)**

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Bravo Solution](#) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the “Supplier Guide” on the homepage.

**<https://oecd.bravosolution.com>**

## Appel d'Offres RFQ\_488

\*

### **Appel d'offres pour un contractant pour soutenir l'évaluation du rôle des obligations vertes dans les pays de l'EOCAC**

#### **Résumé**

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres pour sélectionner un consultant international pour soutenir l'évaluation du rôle que les obligations vertes (green bonds) des pays d'Europe orientale, du Caucase et d'Asie centrale (EOCAC) peuvent jouer de manière réaliste dans le financement des investissements à long terme dans les infrastructures vertes. En particulier, l'analyse portera sur:

- identifier les obstacles et les opportunités pour l'introduction d'obligations vertes sur les marchés des capitaux locaux dans les pays de l'EOCAC sélectionnés, et
- identifier le rôle que les gouvernements pourraient jouer pour soutenir le développement du marché des obligations vertes dans la région dans le but de débloquer des ressources financières supplémentaires pour les investissements verts.

Le projet visera à engager les gouvernements et les régulateurs financiers dans un dialogue politique sur les réformes juridiques et réglementaires nécessaires qui peuvent aider à lancer un marché des obligations vertes. Le projet visera également à sensibiliser les différentes parties prenantes aux opportunités qu'offrent les obligations vertes et durables comme source alternative de financement vert à long terme.

**La date limite de réception des offres est le mardi 20 octobre 2020 à 14 heures (heure de Paris).**

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Bravo Solution](#) » pour conduire cet appel d'offres. Les candidats intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

**<https://oecd.bravosolution.com>**